
PROTOKOLL vid sammanträde den 27/8/56
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion,

NÄRVARANDE: hela styrelsen.
§__ 1.

I avvaktan på ordförandens ankomst öppnades sammanträdet 
av vice ordf. med föredragning av protokoll av den 20/8. Det god
kändes i föreliggande skick.

I anslutning till protokollet anmälde skattmästaren, 
att hans uppdrag med kontakt med El-verket i fråga om taxan för be
lysningen i Hammarbybacken resulterat i att kommande säsong skulle 
en taxa med 30 öre pr kw. utan fast avgift alternativt 7 öre pr kw. 
med grundavgift tillämpas.

§ 2.
Meddelades att Kgl. Stadionstyrelsen låtit utbyta det 

av Djurgården bekostade låset i ytterdörren till klubblokalen utan 
att tillstånd begärts av föreningen. Beslöts meddela nämnda styrel
se, att föreningen ej kunde godkänna åtgärden och krävde återin
stallation av det utbytta låset.

§ 3.
Enär Nordenskjölds åtgöranden i "fallet Ingemar Johans

son" av för ÖS okänd anledning bliviit fördröjda, beslöts på Noréns 
förslag att i skrivelse till Svenska Boxningsförbundet begära ett 
sammanträde snarast möjligt för att direkt med förbundsstyrelsen 
ta upp frågan om avstängningen av I.J.

§ A
Sedan ordföranden övertagit sammanträdets ledning med

delades att Supporterklubben anhållit få bese klubblokalen i Sta
dion den 17/9 kl. 19.30, varefter ÖS skulle göra returbesök i 
lokalen vid Florakullen och med Supporterklubben diskutera aktuella 
frågor. Beslöts i enlighet med förslaget,

§ 5.
Inledde ordföranden en diskussion om åtgärder för för

bättrande av föreningens ekonomi och rekommenderade bl.a. att frågan 
om hur anslag från Riksidrottsförbundet, dess specialförbund och 
ev. andra institutioner mera rationellt skulle kunna utvinnas borde 
tas upp med sektionsstyrelserna och dess ungdomsledare. Även frågan 
om en effektivare medlemsackvisition borde prövas. Beslöts att pre
liminärt hålla ett sammanträde med berörda parter inom sektionen 
den 12/9 kl. 19.30, då även en expert på anslagsfrågorna skulle 
inbjudas från kl. 21.00.

§ 6.
Meddelades av ishockeysektionens årsmöte äger rum den 

31/8 1956 kl. 18.30 på Stadion. Från ÖS skall närvara: ordf., vice 
ordf. och sekr. för att efter årsmötet även närvara vid samman
träde med fotbollsstyrelsen.

§ 7.
Godkändes inköp av en pendang till den medaljong, som 

monterats till "Djurgårdsstenen" på Skansen,
§ 8.

Meddelades att fotbollssektionens styrelse tillstyrkt 
kontraktsteckning med Kjell Cronqvist som tränare under ett år 
från den 1/7/56 mot en lön av kr. 18.500:- pr år.

§ 9.
Avslutade ordf. sammanträdet, som fortsattes med en in

spektion av ombyggnaden av brottningslokalen.


